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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Erik Slottner (KD)

2024/25:1193 Avveckling av 2G-näten

Vid ett flertal tillfällen har det i Sveriges riksdag ställts frågor till statsrådet 
Slottner angående mobiloperatörernas planerade avveckling av 2G-näten. 
Framför allt har flera ledamöter efterfrågat att det genomförs en 
konsekvensanalys innan 2G-näten avvecklas. I vårt grannland Norge kommer 
en sådan analys att genomföras innan 2G-näten släcks ned, något som 
civilministern tidigare inte ansett nödvändigt.

Nyligen bjöd civilministern in operatörer och olika intressenter som berörs av 
2G-avvecklingen till ett rundabordssamtal. I inbjudan står det:

”Syftet med rundabordssamtalet är att få en uppdaterad bild av vilka åtgärder 
som har vidtagits av respektive aktör för att informera kunder och medlemmar 
om teknikskiftet och vilka åtgärder som fortsatt behöver vidtas för att hantera 
avvecklingen.”

Min fråga till statsrådet Erik Slottner är därför:

 

Kommer statsrådet att kräva garantier av mobiloperatörerna att avvecklingen av 
2G-näten kan genomföras utan att det riskerar att människor eller egendom 
utsätts för fara eller skadas?

………………………………………

Adrian Magnusson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-05-22
Besvaras senast
2025-05-28 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


